

**Lucille Lapointe**  
**1925 – 2003**

Lucille Lapointe passed away in Hull on May 16, 2003 at the age of 77 years. She was predeceased by her husband Robert and is survived by her children, Pierre and Carole, as well as two grandchildren, a brother and many nieces and nephews. Memorial services were held at Notre Dame de la Guadeloupe Church, Gatineau on May 24.

Lucille worked at IDRC from 1977 until her retirement in 1992. During her 15 years at the Centre Lucille worked in the Treasurer's Office as a Finance Clerk undertaking many accounting responsibilities, including taxation documentation.

Lucille Lapointe est décédée à Hull le 16 mai 2003 à l'âge de 77 ans. Elle avait survécu à mon époux Robert et laisse dans le deuil ses enfants, Pierre et Carole, ainsi que deux petits-enfants, un frère et beaucoup de nièces et de neveux. Un service commémoratif a eu lieu à l'église Notre-Dame de la Guadeloupe, Gatineau, le 24 mai.

Lucille avait travaillé au CRDI de 1977 jusqu'à sa retraite en 1992. Pendant ses quinze années au Centre, elle avait été commis aux finances au bureau du trésorier où elle avait de nombreuses tâches comptables, y compris la préparation de documents sur la l'imposition.